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Építési Tagozat 

 

     E M L É K E Z T E T Ő  

    Az Építési Tagozat 2019. január 14.-i üléséről. 

 

Jelen vannak: dr. Szabó Éva, dr. Koppány Attila, Molnár Dénes, Harkai Balázs, dr. Kocsis Júlia, Bálint 

Péter, dr. Bozsaky Dávid, Helfrich Salamon, dr. Kiss Jenő. 

Nem jelentek meg: Wéber László, Karsa Álmos, Zsigmondi András, dr. Hunyadi Mátyás, Tóth Péter, 

Babós Gyula, dr. Andor Krisztián, Kapu László. 

A jelen lévők az alábbi témákat tárgyalták meg:  

1./ Elsőként a Szakmagyakorlási szabályzat jogosultságaira, kreditpontok meghatározására kapott 

Felügyelő Bizottsági levelet tárgyalta az elnökség. Több anyagot készítettek a résztvevők, több 

vélemény hangzott el. Javasolták, hogy az elnök a részletes egyeztetések után a FB felé rögzítse le, 

melyek azok a jogosultságok, amelyek az Építési tagozat illetékességébe tartoznak. Ezt a FB részére 

küldje meg. A továbbiakban az elnökség kérte dr. Koppány, Bálint, dr. Szabó, Molnár, dr. Kiss elnökségi 

tagokat, hogy a 18/2016 számú EMMI rendelet szerint vizsgálják meg szükségesnek tartják-e 

megállapítani a jogosultsághoz a kreditpontokat, amikor az EMMI rendelet ezt meghatározza - igen 

sokat változnak a kredit számok – inkább a szakma gyakorlási időt kell elsősorban figyelni a jogosultság 

megadásakor. Az elnökség megbízta a felsorolt öt elnökségi tagot a további tárgyalásokra. 

2./ A FMV és ÉME regisztráltak és MMK tagok bekapcsolódásukra készített anyagot az elnökség 

megvitatta, és elfogadta. Sajnálja, hogy az MMK főtitkársága a szakmai összetételt bemutató 

statisztikai kimutatást nem tudta elkészíteni, így a csoportok számát, nevét nem lehetett 

meghatározni. Felmerült, hogy a regisztráltaknál és a most belépő tagoknál a kamara Fegyelmi és etikai 

szabályzatot el kell fogadtatni. Az elnökség a javaslatot és az anyagot elfogadta, kérte, hogy az elnök a 

Kamara vezetése felé továbbítsa. 

3./ Az elnökség a tisztújításra készített anyagot elfogadta. Jelölőbizottság elnökének Kittka Pétert 

tagjainak dr. Kocsis Júliát és Babós Gyulát kéri fel. Az elnökség részéről a szervezőbizottság vezetésére 

Molnár Dénest kéri fel. 

4./ Az elnökség a BPMMK tisztségviselőire tett javaslatot elfogadta (lásd melléklet). 

5./ Az elnökség ezek után tárgyalta az egyetemi oktatásban, az utóbbi időben a szakmai, gyakorlati 

oktatások csökkentését. Az elnökségi tagjai erre több példát mondtak. Az elnökség kérte az elnököt, 

hogy erről tájékoztassa a MMK elnökét és kérdezze meg, hogy a Kamarai Törvény erre vonatkozó 

pontjai alapján van-e magállapodás az egyetemekkel. Amennyiben nincs, akkor ezt kezdeményezni 

kell. 

6. / Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy a BETONOS című könyv I. kötete elkészült, sajnos 

kiadással probléma van, az elnökség támogatja, hogy minél előbb kerüljön sor a kiadásra. 

Budapest, 2019. január 19 

Készítette: dr. Kiss Jenő 


